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Vragen van het lid De Graaf (PVV) aan de Staatsecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht dat vervoer van en naar stations een struikelblok is 
(ingezonden 14 maart 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Vervoer van en naar stations struikelblik»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat subsidies marktverstorend werken en dat het met dit 
specifieke geval weer bewezen wordt? 

Vraag 3
Waarom is niet onderzocht of andere taxiondernemingen last hebben gehad 
van uw subsidiebeleid en bent u bereid dit alsnog te onderzoeken? 

Vraag 4
Hoe oordeelt u over het feit dat niet alle evaluaties volgens een goede 
methode zijn uitgevoerd? 

Vraag 5
Bent u, ook in acht nemende het GreenCab-debacle2, bereid elke subsidie-
euro die aan deze projecten besteed is terug te eisen en het taxivervoer weer 
aan de markt over te laten? Zo nee, waarom niet?

1 Metro 11 maart 2014, Vervoer van en naar stations struikelblok
2 http://www.taxipro.nl/ondernemen/2013/12/19/prestige-greencab-moet-16-miljoen-euro-

subsidie-terugbetalen/
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